3104铝板是一种变形合金，具有良好的成形性、耐腐蚀性和可焊性。常用于制造轻型汽车、炊具、食品储存装置、运输设备上的储罐和筒仓、金属片压力容器和管道上的动力电池外壳。也可用于灯头料、百叶窗、易拉罐料、氧化料、彩涂用铝基材等。
3104 aluminum plate&sheet is a deformation alloy, has good formability, corrosion resistance and weldability. It is often used to produce power battery shells in lightweight automobiles, cookware, food storage devices, tanks and silos on transportation equipment, metal sheet pressure vessels and pipelines. It can also be used for lamp holder material, blind material, cans material, oxidation material, aluminum substrate for color coating, etc.
应用：
[bookmark: OLE_LINK1]1、3104铝板常用于运输设备上的罐、仓，金属薄板压力容器和管道等。
2、3104铝板可用于制作轻量化汽车中的动力电池外壳，炊具、食物储存装置以及生产室内外铝制装饰产品。如百叶窗，彩涂铝卷，灯头料等。
Applications:
1, 3104 aluminum plate is often used in tanks, silos, metal sheet pressure vessels and pipelines on transport equipment.
2, 3104 aluminum sheet can be used to produce power battery shell in lightweight vehicles, cookware, food storage devices and production of indoor and outdoor aluminum decorative products. Such as blinds, color coated aluminum rolls, lamp holders.
	合金
ALLOY
	状态
TEMPER
	厚度
GAUGE
	宽度
WIDTH
	长度
LENGTH

	3104
	O, F，H12，H14、H16、H18、H19、H22、H24、H26、H28，H112,etc
	0.1-500mm
0.0039”-19.685”
	100-2650mm
3.937”-104.331”
	500-16000mm
19.685”-629.921”
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